
Generalforsamling	i	Grundejerforeningen	”Ved	skoven”.	
	
Fredag	d.	21.	Aug.	2015.	
	
	
Dagsorden:	
	

1.		Valg	af	dirigent	og	referent	
2.		Bestyrelsens	beretning	

																			a.	Vejudvalg	
3.		Fremlæggelse	af	budget	og	vedtagelse	heraf.	Herunder	fastsættelse	af	kontingent.	
4.		Indkomne	forslag	
5.		Valg	af	bestyrelse	og	suppleanter	
6.		Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant.	
7.		Eventuelt.	
	
	
	
	
	
Formand	Beth	Windinge	bød	velkommen	til	generalforsamlingen	og	specielt	
velkommen	til	Hans	og	Lotte	som	er	flyttet	ind	på	Hjortevænget	15	og	Line	og	Christian	
som	er	flyttet	ind	i	Hjortevænget	nr.	13	
	
Ad.	1.	
	
Som	dirigent	blev	Poul	Lund	udpeget.	
Som	sekretær	blev	Lisbeth	Carlsen	udpeget.	
	
Ad.	2.	
	
Formandens	beretning:		

													Det	går	fint	med	vores	foreninger.	I	vejforeningen	er	der	20	medlemmer	og	i			
													naboforeningen	er	der	25	medlemmer.	

Vejforeningen	er	kun	for	beboere	på	den	østlige	del	af	Bekkasinvej	og	Hjortevænget.	
Naboforeningen	er	for	alle	interesserede	naboer	i	nærområdet.	
Sidste	år	blev	general	forsamlingen	holdt	hos	Lisbeth	og	Hans	Chr.	p.g.a.	dårligt	vejr.	
Referatet	herfra	kan	læses	på	hjemmesiden	”vedskoven8270.dk”.		
Der	blev	senere	afholdt	ekstra	ordinær	generalforsamling,	så	det	bl.a.	kunne	fastslås,	
hvilke	beføjelser	bestyrelsen	har.	Også	dette	referat	kan	ses	på	hjemmesiden		
Det	er	vedtægternes	§	5	som	handler	om	hushandler	og	§	12	som	handler	om	
bestyrelsens	beføjelser,	der	er	ændret	i.	
	
Vi	har	efter	afstemning	vedtaget,	at	der	skal	være	to	containere	på	vores	vej	om	året.	
Den	sidste	weekend	i	okt.	2015	og	den	sidste	weekend	i	april	2016.	
	
Snerydning	har	der	kun	været	brug	for	en	gang,	så	det	har	været	billigt	for	os.	



	
Knud	Holm	har	fået	en	flaske	rødvin	af	bestyrelsen.	Han	har	ryddet	vores	fælles	sti	fra	
hjortevænget	til	Hørhavevej.	
Kaj	Wilsky	har	fået	en	flaske	rødvin,	fordi	han	passer	vores	hjemmeside.	
	
Vi	har	fået	flere	børn	på	vejen	så	bestyrelsen	henstiller	til	at	man	køre	langsomt	og	
viser	hensyn.	
	
Formanden	opfordrer	til,	at	vi	har	en	snak	ved	bordene	om	gode	tiltag	og	ideer	til	f.eks.	
foredrag	fra	skovfoged	eller	en	andre	der	kunne	fortælle	om	området.	Evt.	en	
fremtidsforsker	
	
2.	a	
Vores	vejudvalg	består	af	Ole	Bang	og	Hardy	Kjærgaard	.	
Hardy	gør	opmærksom	på,	at	vores	vej	er	ca.	25	år	gammel,	og	at	den	er	i	dårlig	stand.	
Hardy	har	talt	med	Vibeke	Bondesen	fra	Vej	og	Kloak.	Hun	siger,	at	det	først	bliver	i	
2040	ca.,	at	vores	vej	skal	have	nyt	kloak	system.	
Hardy	foreslår,	at	bestyrelsen	udarbejder	et	beslutnings	forslag	til	næste	
generalforsamling.	Skal	vi	investere	i	en	sprit	ny	vej	evt.	med	smukke	træer	eller	skal	vi	
fortsætte	med	at	reparere	huller	i	vejen.	
Kantstenene	trænger	også	til	udskiftning.	
Ingen	ved,	hvor	længe	vores	veje	kan	holde.		
Hardy	kender	flere	landskabsarkitekter,	som	kunne	være	inspiratorer	til	at	vi	kunne	få	
en	smuk	vej.	
Det	skal	naturligvis	være	sådan	at	skraldebilen	og	beboerne	kan	komme	frem.	
Det	blev	vedtaget,	at	medlemmerne	af	vejudvalget	skal	inviteres	til	at	deltage	i	
bestyrelsesmøder	når	vejens	fremtid	drøftes.	Der	var	enighed	om	at	bestyrelsen	og	
vejudvalget	i	det	indeværende	regnskabsår	vil	arbejde	med	forskellige	senarier	i	
forbindelse	med	vedligeholdelse	etc.	af	vejen.	Disse	senarier	vil	så	blive	præsenteret	og	
drøftet	på	generalforsamlingen	i	august	2016.	
	
Ad.	3	
	
Jens	Pauli	gennemgik	regnskabet.	
Der	er	forslag	om,	at	sætte	kontingentet	ned	fra	200	kr.	til	100	kr.	for	naboforeningen.	
Dette	bliver	blev	godkendt.	
Der	er	en	negativ	balance	i	vejforeningen.	Derfor	forslag	om,	at	vejkontingentet	sættes	
op	til	900	kr.	om	året.	
Dette	bliver	blev	vedtaget.	
Budgettet	for	2016	blev	således	godkendt.	
2	eller	3	husejere	er	ikke	med	i	vejforeningen,	men	de	har	alle	betalt	deres	andel	af	vej	
reparationerne.		
Vi	må	være	opmærksomme	på,	at	vi	ikke	har	nogen	juridisk	hjemmel	til	at	forlange,	at	
alle	deltager	i	at	betale,	hvis	vi	f.eks.	skal	investere	i	en	ny	vej.	
	
Ad.	4.	
	



Der	var	ingen	indkomne	forslag.		
Forslagene	skal	være	bestyrelsen		i	hænde	senest	d.	15.	Maj,	for	at	kunne	behandles	på	
ßgeneralforsamlingen.	
	
Diskussion	om,	at	der	har	været	et	par	indbrud	på	vejen.		
Har	bestyrelsen	mulighed	for	at	undersøge,	hvilke	muligheder	vi	har	for	nabohjælp.	
	
Ad.	5.	
Jens	og	Hans	Chr.	var	på	valg.	Begge	blev	genvalgt.	
Ole	blev	genvalgt	som	suppleant	
Bestyrelsen	fortsætter	derfor	uændret.	
Kjeld	Reimers	blev	genvalgt	som	revisor	og	Peter	Moldrup	som	suppleant.		
	
Ad.	6	
Forslag	om	et	foredrag	med	fremtidsforskeren	Jesper	Bo	Jensen	eller	Marianne	
Levinsen.		Ægtepar	der	bor	i	nærheden.	Hardy	vil	spørge	dem.	
	
Dirigenten	takkede	for	et	godt	møde.	
	
	
	
Sekretær	
Lisbeth	Carlsen	
	


